
رئيس سازمان بس�يج مس�تضعفين ديروز 
در حاش�يه هماي�ش تخصص�ي س�رآمدان 
فناوري و صنعت بسيج گفت: »براي حمايت 
از نوآوران در كش�ور خلأهايي وج�ود دارد 
كه م�ا ب�راي رف�ع آن در بس�يج وظايفي را 
برعهده گرفته ايم؛ نخست اينكه نوآوران را 
به جامعه معرفي كني�م و اينكه در اين رابطه 
الگوس�ازي كني�م و اي�ن الگوها را به نس�ل 
جوان ارائ�ه كنيم؛ اي�ن الگوها در راس�تاي 
هدايت جوانان ن�وآور به س�مت مراكز ثبت 
اخت�راع و حامي واحدهاي توليدي اس�ت.«

رئيس س��ازمان بسيج مس��تضعفين بيان كرد: 
» اينكه خ��ود س��ازمان بس��يج بخواهد كمك 
كند تا طرح هاي نوآوران به توليد انبوه برس��د، 
چنين تواني ندارد، اما اين ظرفي��ت را دارد كه 
از اين افراد حمايت كند. چي��زي كه امروز نياز 
داري��م راهكاره��اي انقلابي و عملياتي اس��ت؛ 
به گونه اي كه حمايت ها پشت در ها و روي ميزها 
نماند، چون اگر اين اتفاق بيفتد ممكن اس��ت 
موجب دلسردي مبتكران و نوآوران شود و حتي 
ممكن است ديگران اين افراد را جذب كنند كه 

اين به مصلحت نيست.«

سردار غيب پرور همچنين گفت: »چهار وزارتخانه 
و سازمان، حامي بسيج مهندسان صنعت هستند. 
با توجه به اهداف انقلاب اسلامي طبيعي است كه 
در موضوعات مختلف از رشد و بالندگي برخوردار 
باشيم، اما در برخي بخش ها دچار كندي هستيم 
از جمله بخش صنعت كه چنين نشست هايي بايد 
در نقاط ضعف راهگشايي كند. بايد طرحي براي 
برون رفت از مشكلات داشته باشيم و حداقل به 

برخي از آنها بپردازيم. «
وي با بيان اينكه اگر بپذيريم كمبود نداريم، بايد 
آسيب شناسي كنيم، گفت:  »البته من در مقام 

آسيب شناس��ي علمي نيس��تم، اما از تجربياتم 
چند نكته را عرض مي كنم. بنا بر تجربه متوجه 
شدم كه در زمينه نيروي متخصص نيازمند نگاه 
تحولي در مديريت صنعت هستيم كه البته اين 
بحث در سطح تعاملات مديران در صنعت كشور 
است و فرض بر اين اس��ت كه تمامي نيروهاي 
متخصص ما كاملاً سالم هستند. همچنين به نظر 
مي رسد بايد به عارضه شناسي و آسيب شناسي 

صنعت كشور به صورت عملياتي ورود كنيم.«
رئيس سازمان بسيج با تأكيد بر ورود عملياتي 
به آسيب شناس��ي صنعت كش��ور تصريح كرد: 
» در حال حاضر تعداد قابل ملاحظه اي پايان نامه 
دكترا در كشور انجام مي ش��ود كه جاي آنها در 
آرشيو كتابخانه هاي دانشگاه هاي كشور است و 
به صورت محدود يا فوق العاده كمرنگ به صنعت 

وارد مي شوند.«
وي افزود: » كش��ور متعلق به همه ماست و بايد 
منافع ملي كش��ور را به عنوان يك مسئله ملي 
وس��ط بگذاريم و درباره آن ت��لاش كنيم تا به 
سمتي حركت كنيم كه ش��أن كشورمان است. 
 انقلاب اسلامي يعني مي خواس��تيم روي پاي 
خود بايس��تيم، اما در عم��ل در بخش هايي كم 
عمل كرديم. معتقدم در مقوله اقتصاد مقاومتي 
هنوز به مرحله باور نرسيده ايم در نتيجه كماكان 

مشكل باقي است.«
رئيس سازمان بسيج مستضعفين كشور با بيان 
اينكه در روند حمايت از چني��ن پروژه هايي به 
ش��رط نگاه انقلابي و تحولي بايد وارد ش��ويم، 
تصريح كرد: »اگر اين نگاه وجود نداشته باشد، 
همين افراد در مرحله ثبت اختراع، ورود به بازار 
و ادامه راه دچار مش��كل مي شوند. ضمن اينكه 
برخي اصحاب رس��انه نقدهايي داش��ته اند كه 
فلاني طرح هايي را در كشور شروع كرده بدون 
هماهنگي با برخي مجموعه ها براي مثال وزارت 
آموزش و پرورش در حالي كه رويكرد بسيج حتماً 
هماهنگي با مجموعه هاست و كارمان را بلديم و 

توجيه هستيم.«
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آخرين اخبار از پروژه شتابزده شهرداري

خبرنگاران در اعتراض به لحن معاون شهردار جلسه شوراي شهر را ترك كردند

طرح با منت و ميليوني براي خبرنگاران !

سردار غيب پرور: 
حمايت از نوآوران پشت در ها نماند

4 وزارتخانه و سازمان  حامي بسيج مهندسان صنعت هستند

ط�رح ش�تاب زده ش�هرداري ب�راي تغيي�ر 
طرح ترافي�ك به رغم مخالفت ه�اي فراوان 
در حالي گام ب�ه گام به تصويب مي رس�د كه 
هن�وز ابهامات بس�ياري در پروس�ه اجرايي 
آن بي پاس�خ باقي مانده اس�ت. ب�ا اين حال 
روز گذش�ته به دنب�ال اعت�راض خبرنگاران 
شوراي شهر و ترك جلسه به دليل بي توجهي 
معاون شهردار تهران به شرايط اقشار خاص، 
ش�وراي ش�هر تخفيف 50درص�دي عوارض 
ورود ب�ه طرح ترافي�ك را ب�راي خبرنگاران 
تصويب ك�رد. ب�ا اين ح�ال ع�ده اي معتقد 
هس�تند كه اين طرح به نام خبرن�گاران و به 
كام مديران ش�هري به تصويب رسيده است 
تا بتوانند عملكرد هاي خود را از بلندگوهاي 
خبرن�گاران ب�ه رخ ش�هروندان بكش�انند. 
طرح جديد شهرداري كه چهار ماهي است بدون 
كارشناسي دقيق و به اصرار مديران شهرداري به 
صورت پله پله به تصويب مي رسد، هنوز نتوانسته 
است با استدلال هاي منطقي همه مخالفان را قانع 
كند، حالا در ايستگاه آخر با توجيه بي پشتوانه به 
تصويب اعضاي شورا رس��يده است. هرچند در 
رون��د تصويب بارها ش��اهد تغيي��رات پي درپي 
بوده و به گفته برخي دس��تگاه هاي متولي اين 
طرح با پيش��نهاد ش��هرداري از زمين تا آسمان 
متفاوت است؛ با اين وجود پس از تصويب، بايد 
منتظر نحوه اجراي آن باشيم؛ چراكه اين مصوبه 
فقط روي كاغذ پياده شده اس��ت و هنوز تا اجرا 
فاصله بس��ياري دارد. با اين حال روز گذش��ته 
در پ��ي اعتراض به لح��ن بيان مع��اون ترافيك 
شهرداري، خبرنگاران صحن شورا ترك كردند و 
اين امر سبب شده تا با وجود مخالفت هاي فراوان 
تخفيف 50درصدي آن هم با منت به خبرنگاران 

داده شود !
 در اين خصوص احمد مسجدجامعي پيشنهاد 

كرد: در ماده 2 اين لايحه خبرنگاران نيز لحاظ 
شوند. وي گفت: البته گاهي سوء استفاده هايي به 
اسم خبرنگاران انجام مي ش��ده، به عنوان مثال 
هزار و 300 تا هزار و 500 آرم به دس��تگاه هاي 
مختلف داده ش��ده؛ اما به اس��م خبرن��گار بوده 

است. 
   3 درصد سهميه ها براي خبرنگاران 

عضو كميس��يون اجتماعي و فرهنگي ش��وراي 
ش��هر تهران افزود: با توجه به اينكه در تبصره 2 
ماده س��وم به جاي 1/5 درصد 3 درصد ش��امل 
حال خبرنگاران مي شده، در اين تبصره بايد اسم 
خبرنگاران، روزنامه نگاران و عكاسان هم لحاظ 
شود و آنها جزو موارد خاص ش��وند و آيين نامه 

مورد نظر به تصويب كميسيون برسد. 
در ادامه حسن رس��ولي، عضو ديگر شورا با بيان 
اينكه با اين نظر مخالف هستم، بيان كرد: شأن و 
جايگاه اصحاب رسانه بايد رعايت شود، اما ارائه 
اين مسائل سبب برچسب زدن به آنها مي شود؛ 

چراكه اس��اس اين لايحه ب��ر رانت زدايي بوده و 
ممكن است شائبه هايي را ايجاد كند. 

حجت نظري نيز يادآور شد: ما براي اينكه بتوانيم 
با جامعه گفت وگوي دو سويه داشته باشيم، لازم 
است ش��رايطي را براي خبرنگاران فراهم كنيم، 
تسهيل تردد خبرنگاران به محدوده سبب تثبيت 

مردم سالاري است. 
معاون حمل و نقل و ترافيك شهرداري تهران با 
بيان اينكه همه ما اصحاب رسانه را ارج مي نهيم 
و كس��ي هم مخالف كمك به آنها نيست،  گفت: 
اما اتفاقي كه رخ داده اين اس��ت كه برخي ها به 
اسم خبرنگاران، عكاس��ان و... آرم مي گرفتند، 
به گونه اي كه همين حالا 6 هزار مجوز به اس��م 
خبرنگار منتش��ر ش��ده، اما آيا واقعاً م��ا 6 هزار 
خبرنگار داريم؟ اين نشان مي دهد كه اين آرم ها 
جاي ديگر و در خانواده ها و مسئولان رفته است. 
پورسيدآقايي با بيان اينكه نبايد اسم گروه خاص 
يا ش��غلي را بياوريم، افزود: اص��ل و روح برابري 

لايحه به هم نخورد و در قالب تبصره كلي ديده 
شده است كه هزار و 500 مجوز در موارد خاص 
تقسيم مي شود كه پيشنهاد مي شود اين موضوع 
هم در همان تبصره ديده شود و خواهشاً اسمي 
از يك گروه خاص نياوريد؛ چراكه مابقي اقش��ار 

گلايه مند مي شوند. 
وي گفت: اعضاي شوراي شهر رأي دادند كه در 
اين تبصره قيد شده و ظرفيت از 1/5 به 3 درصد 
افزايش يابد. البته آن هم بر اساس آيين نامه اي كه 
در كميسيون حمل و نقل در حال تصويب است. 

گفتني اس��ت از 63 هزار س��هميه بگير در طرح 
جديد فق��ط 3درصد به خبرن��گاران اختصاص 
داده شده كه اگر سقف هزينه 36  هزار تومان در 
روز را در نظر بگيريم و 50درصد تخفيف يعني 
بايد خبرنگاران در سال حدود 3 ميليون تومان 
به شهرداري بپردازند تا در شهر تردد كنند و به 

وظيفه خود يعني اطلاع رساني بپردازند. 
با تصويب ش��وراي ش��هر ته��ران اين ط��رح از 
15فروردين 97 در پايتخت با نرخ هاي متفاوت 

اجرا مي شود. 
محسن هاشمي، رئيس شوراي شهر تهران هم 
در اين باره گفت: پس از تصويب لايحه تعيين نرخ 
عوارض تردد در محدوده مركزي ش��هر، ليست 

كاملي براي آشنايي مردم منتشر خواهد شد. 
وي با بيان اينكه حداق��ل مبلغ ورود به محدوده 
20هزار تومان است، اظهار كرد: كساني كه همه 
پارامترها و ضراي��ب را پاس كنن��د، اين عدد را 
پرداخ��ت مي كنند، مگر اينكه تخفيف داش��ته 

باشند. 
هاش��مي با بيان اينك��ه در اين لايح��ه ضرايب 
آلايندگي و  زمان در نظر گرفته ش��ده اس��ت، 
گفت: ضريب اوليه 20 هزار تومان است كه تا 34 
هزار تومان هم ممكن است با وجود پاس نكردن 

ضرايب پيش رود. 

در اين ستون پيام ها،  متن ها، عكس نوشت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر ش�ده در فضاي مجازي را منتش�ر خواهيم كرد؛ بدون 
هيچ گونه توضيح و تفسير. بازنشر اين موارد هم به منزله تأييد 

يا رد محتواي هيچ كدام از آنها نيست. 

 
تصاوير ارسالي در فضاي مجازي از وضعيت كوچه و خيابان هاي تهران: 
تل زباله هاي جمع ش��ده در مناطق مختلف ته��ران. هيچ كس هم از 

شهرداري پاسخگو نيست. 
 

 عكس العمل مجازي به يك عمل: 
كرميت: وقتي معني غيرت ايراني عوض ميشه؛ زمان جنگ تكاوران ارتش 
براي پيكر برهنه دختر ايراني كه دس��ت بعثي ها بود، چندين شهيد دادن و 
پيكرش رو برگردونند، ولي ديروز هم چندين نفر هم مراقب بودن كسي به 
دختري كه كشف حجاب كرده چيزي نگن كه بتونه نمايشش رو انجام بده... 

خانم ايراني: اندكي صبر سحر نزديك است تا راهپيمايي 22 بهمن 
صبر كنيد، به زودي دختران مسير انقلاب جواب حرمت شكني هاتون 

رو خواهند داد. قل انتظرو ا و انا منتظرون
فرهاد: در فرهنگ كردها مي خوان كسي رو تحقير كنند، مي گن طرف 
شرف و ناموسشو كرده نوك چوب كه همه ببينن! كردها ميدونن لباس اونم 
لباس ناموس رو سر چوب كردن چه معني بدي داره. اينا ببين كي هستن 

كه خودشون شرفشونو مي كنن نوك چوب و تكون ميدن تا دنيا بفهمه.
تلخك: غيرت و معرفت، دختر مس��يحي را براي دف��اع از مظلوم، تا 
زير  ش��ني تانك هاي اس��رائيلي و حتي تا درجه ش��هادت مي رساند و 
نامش مي شود شهيده راش��ل كوري، اما عدم وجود معرفت و غيرت، 
دختر مسلمان را در حالي كه حجاب از سر برداشته، به روي پست برق 

خيابان هاي شهر مي برد، نامش مي شود دختر خيابان انقلاب. 
مطهره: اگه افتخار شما اينه كه طرف يه تيكه پارچه رو زده رو چوب 
و 10دقيقه وايساده، بگم كه افتخار ما اينه اون موقع كه بعد از گرفتن 
خرمشهر بعثي ها جنازه يه دختر ايراني برهنه رو زدن روي تيرك سه 
نفر شهيد شدن تا تونستن پيكر اون دختر رو بيارن و خاك كنن. شرافت 

و غيرت چيزيه كه شماها عاجزيد از دركش.
س�يد حميد عليزاده: بگذار بلندي در نگاه و قد تو باشد نه در پست 

شركت برقي كه روي آن مي ايستي. 
 
توييت محمد امين ميرزايي:  حسين مرعشي گفته است گران شدن 
زندگي در تهران الزامي است. نجفي شهردار تهران، دوست و هم حزبي 
مرعش��ي هم طرح ترافيك را براي خبرنگاران محدود و چند ميليون 
گران كرده است. اغلب نهادها در محدوده طرح ترافيك هستند و همين 
گران شدن طرح، تردد خبرنگاران را مشكل مي كند؛ در نتيجه نظارت 

رسانه ها بر نهادها كاهش پيدا مي كند. 

توييت آميرزا شير:  در اين شب هاي س��رد، لطفاً اگر در مناطق 11 
و 12 افراد كارتنخواب را در خيابان ديديد، نش��اني مسجد ما را به آنها 
بدهيد... خيابان وحدت اسلامي خيابان شهيد بشيري پلاك 8 مسجد 

حاج حسن صنيع الديوان
 

  توييت عليرضا وه�اب زاده:  اينكه زايمان ك��ف زمين مال دولت 
قبل بوده خيلي هم خوبه! اما وضعيت فعلي بيمارستان كودكان بابل 

اينجوريه، اين هم خوب نيست. 
 

 توييت محمد اكبرزاده: رزمندگان لش��كر ويژه 25 كربلا مازندران در 
مرز ايران و تركيه و در س��رماي منفي 20درجه! اينكه طرف تو خونه ا ش 
كنار شومينه نشسته و عليه حافظان امنيت مردم توييت ميزنه مهم نيست! 

اينكه هشتگ پيشنهاديش ميشه جانم فداي ايران اعصاب خرد كنه!

توهين يكي از كاربران به سردار قاس��م سليماني باعث شد كه در چند 
ساعت گذش��ته كاربران بس��ياري با هش��تگ #من_عاشق_قاسم_

سليماني_هستم به حمايت از سردار قاسم سليماني بپردازند. 
آدم ابن حوا: البته منم اگه عاشق داعش بودم و سردار سليماني نابودش 
مي كرد، قطعاً عصباني مي شدم و عليه سردار سليماني هشتگ مي زدم و 
فحش مي دادم. بالاخره شوخي نيست كه كار دله، كار عشق به داعشه. 
مارلون كماندو: توهين مجازي به سردار سليماني نشون داد كه هرچند 
حكومت داعش در عراق و شام تمام ش��د، ولي تفكر داعشي ادامه داره. 
چون علاوه بر انتحار حقيقي، يابو هاي مجازي هم دارن فعاليت مي كنن؛ 

مثل قبل با پول عربستان!
محمد مهدي طيبي: وقتي مي شنوي جان كري به ظريف گفته كه 
»براي يكبار هم شده، مايل به ديدن سرلشكر سليماني هستم« يعني 

من عاشق قاسم سليماني هستم. 
امير  حسن ش�اهي: مي داني چرا من عاشق قاسم سليماني هستم؟ 

چون از او آموختم جان ارزان ترين بهاست در قبال آرمان.

نيره ساري

عليرضا سزاوار
  گزارش  یک

   رئيس بيمارستان شهيد بهشتي اردستان به دليل جا ماندن قيچي 
در شكم بيمار عذرخواهي كرد. 

    رئيس اداره اطلاع رساني آموزش و پرورش تهران گفت: ديروز برخي 
مديران مناطق آموزش و پرورش تهران اعلام كردند كه بعضي مدارس 
در روز سه شنبه، امكان آماده سازي و بازگشايي ندارند و به همين دليل 

مجوز موردي براي تعطيلي صادر شد. 
    اين روزها در فضاي مجازي ش��اهد جولان افرادي هس��تيم كه با 
برچسب شاخ مجازي در ش��بكه هاي اجتماعي همچون اينستاگرام، 
جوانان و نوجوانان زيادي را به فساد و قمار ترغيب و بدون واهمه از روند 

فعاليت هاي خود و شيوه كسب درآمدشان صحبت مي كنند. 
    مديرعامل س��ازمان تأمين اجتماعي با اشاره به اينكه پيشنهادي 
براي افزايش سن بازنشستگي نداش��ته ايم، گفت: براي عيدي امسال 

بيش از 2هزار ميليارد تومان اختصاص داده ايم. 
     مدير امور اس��تان هاي كارگروه س��اماندهي مد و لب��اس فجر از 
همراهي 15 استان با هفتمين جش��نواره بين المللي مد و لباس فجر 

خبر داد. 
     مديرعامل سازمان انتقال خون ايران از راه اندازي 15مركز جامع 
اهداي خون در كشور خبر داد و گفت: خصوصي سازي در شبكه توزيع 

خون براي بيمارستان ها از برنامه هاي سازمان انتقال خون است. 
     وزير بهداش��ت با بيان اينكه تعرفه خدمات توانبخشي بايد زودتر 
مشخص شود، گفت: وزارت بهداشت آمادگي دارد كه نهايت همكاري 
با بنياد ش��هيد و هلال احمر را در جهت توس��عه خدمات توانبخشي 

داشته باشد. 

اكبر محمودي
  گزارش  2

  خبر

 جهت اطلاع مسئولان
 از حقوق هوايي مسافران!

بعد از لغو مك��رر پروازهاي فرودگاه هاي مهرآب��اد و امام خميني)ره( و 
اعتراضات مردم نسبت به ابطال اين پروازها، مسئولان فرودگاه مهرآباد 
در پاسخ به اعتراض مسافران در خصوص ابطال پروازها گفتند: »شما 
قانوني بياوريد كه بگويد در قبال پرواز باطل شده به مسافران خدمات 

بدهيم!«
هرچند بيان اين قوانين كه همواره ايرلاين ه��ا از ارائه حداقل هاي آن 
در شرايط عادي هم سرپيچي مي كنند، تكرار مكررات است، اما ما هم 
نگاه خود را بر اطلاعات ناقص مسئولان فرودگاهي مي گذاريم و مجدداً 

برخي از آن را گوشزد مي كنيم. 
بد نيست كه مسئولان محترم بدانند، شركت هاي هواپيمايي موظف 
هس��تند هنگام لغو يا تأخير پرواز، خدمات ويژه اي را به مسافران ارائه 

كنند. 
از آنجايي كه مردم از حقوق خ��ود آگاهي دارند، مي دانند آيين نامه اي 
تحت عنوان حقوق مسافر وجود دارد كه طبق آن نحوه جبران خسارت 

در تأخير و لغو پروازها مشخص شده است. 
بر اساس همين در اين دس��تور العمل در مورد پروازهايي كه به دليل 
ش��رايط جوي يا امنيتي فرودگاه مبدأ، مقصد و در مسير دچار تأخير 
يا ابطال مي شود، شركت هاي هواپيمايي با رعايت مقررات پذيرايي از 

مسافرين صرفاً موظف به استرداد كامل وجه به مسافران هستند. 
شنيديم اين فرد به اصطلاح مسئول در پاس��خ به يكي از مسافران كه 
گفته چرا پرواز باطل شده و امش��ب جايي براي ماندن ندارم، اينگونه 
جواب داده كه بنده هم امش��ب جايي ب��راي ماندن ن��دارم ! گويا اين 
ايرلاين ها و مس��ئولان فرودگاهي هس��تند كه نه تنها از حقوق هوايي 
مس��افران بي خبرند، بلكه در روش و منش اخلاقي خود هم بد نيست 
تجديد نظر كنند، چراكه از جمله ساده ترين حقوق درج شده به عنوان 
اقدامات عمومي حقوق مسافران اين است كه نماينده شركت هواپيمايي 
با حضور در ميان مس��افران با متانت و احترام نسبت به اطلاع رساني 

صحيح در خصوص تأخير پرواز اقدام كنند. 
در نهايت اينكه بايد بگوييم شايد تا حدي لغو پروازها به دليل جو آب 
و هوايي قابل قبول باشد، اما آنچه قابل اهميت بوده و اعتراض مسافران 
را به همراه دارد، پاس��خگو نب��ودن ايرلاين ها و حق ب��ه جانب بودن 
آنهاست كه جو را متشنج تر از آنچه هس��ت، مي كند، پس شايد بهتر 
باشد اگر مس��ئولان در اين زمينه اطلاعات ندارند، حداقل به سكوت 

بسنده كنند. 
پيش از اين نيز خبرهايي از ورود دس��تگاه قضا به بحث تأخير پروازها 
مطرح شده بود تا از پايمال شدن نقض حقوق عامه جلوگيري شود، بد 
نيست كه به اين بهانه يادآوري شود كه دادستان تهران به موارد فوق 
ورود كرده و مانع از پايمال شدن حق مردم در مديريت نادرست شود. 

 نامه سرگشاده به وزارتين
 برای حل معضل انتخابات سازمان روانشناسی 
پ�س از س�پري ش�دن 19م�اه از انتخاب�ات س�ازمان نظ�ام 
روانشناس�ي و معرف�ي نش�دن رئي�س ت�ازه اي�ن س�ازمان 
ش�وراي اجراي�ي منظوم�ه انجمن ه�اي علم�ي روانشناس�ي 
و مش�اوره اي�ران در نام�ه سرگش�اده اي خط�اب ب�ه وزراي 
بهداش�ت و عل�وم خواس�تار حل و فص�ل اي�ن معض�ل ش�دند. 
به گزارش »ج��وان«، چهارمين انتخابات سراس��ري ش��وراي مركزي 
سازمان روانشناسي با حاش��يه هايي همراه بود. اين انتخابات در تيرماه 
1395 برگزار شد، اما پس گذشت 19ماه از انتخابات، هنوز رئيس سازمان 

تعيين نشده است.
 اين مس��ئله و به س��رانجام نرس��يدن تلاش هاي انجمن هاي علمي 
روانشناس��ي و مش��اوره ايران موجب شده تا اين بار ش��وراي اجرايي 
منظومه انجمن ه��اي علمي روانشناس��ي و مش��اوره اي��ران با نامه 
سرگش��اده اي خطاب به وزراي علوم و بهداشت تقاضاي رسيدگي به 
اين جريان را رس��انه اي كنند:  »س��ازمان نظام روانشناسي و مشاوره 
جمهوري اسلامي ايران  بر اساس قانون مصوب مجلس شوراي اسلامي 
مورخ 1382/1/27 تشكيل شد تا حامي حقوق صنفي رواشناسان و 
مشاوران و نيز حقوق مراجعان باشد. اين س��ازمان هم اينك بيش از 
20هزار عضو دارد. براس��اس مفاد قانون و رويه هاي پيامد آن، رئيس 
سازمان توسط شوراي مركزي انتخاب ش��ده و از طريق وزير محترم 
علوم به رئيس جمهور معرفي مي شود. همچنين بر اساس ماده 7 قانون، 
دو نماينده از سوي وزراي محترم علوم و بهداشت در شوراي مركزي 

گمارده مي شوند. 
ش��وراي اجرايي منظومه انجمن هاي علمي روانشناسي و مشاوره ايران 
در اين نامه تقاضای خ��ود را اينگونه مطرح كرده  ان��د:  »جنابان آقايان 
دكتر غلامي و دكتر قاضي زاده هاش��مي، حضور نمايندگان مس��تقيم 
ش��ما در ش��وراي مركزي به خودي خود گوياي نقش حاكميتي آن دو 
وزارتخانه در سازمان نظام روانشناسي است. متأسفانه تدوام اين وضعيت 
نابس��امان كه موجب معطل ماندن وظايف قانوني سازمان و نارضايتي 
عميق جامعه روانشناس��ي و مشاوره كشور ش��ده، ترديدهاي جدي در 
مورد عزم اين دو وزارتخانه در حل مشكلات سازمان ايجاد كرده است. 
اين بس��يار نااميدكننده و مخل مباني حقوق ش��هروندي است؛ لذا ما 
اعضاي شوراي اجرايي »منظومه انجمن هاي چهارده گانه روانشناسي و 
مشاوره ايران« مجدّانه تقاضا داريم كه در اسرع وقت هيئتي با مشاركت 
نمايندگان محترم وزارتين، نماينده دفتر رياس��ت جمهوري و نماينده 
منظومه انجمن هاي علمي براي رفع معضلات سازمان در محل وزارت 

علوم تشكيل شود.«

وزي�ر ارتباط�ات و فن�اوري اطلاع�ات با اش�اره ب�ه اهميت 
فض�اي مج�ازي گف�ت: همانط�ور ك�ه رهب�ر معظ�م انقلاب 
فرمودن�د هيچ پدي�ده اي همچ�ون فضاي مجازي نتوانس�ته 
زندگي بش�ري را تغيير دهد؛ اهميت فضاي مج�ازي هم وزن 
اهميت انقلاب اس�لامي اس�ت و اگ�ر نتواني�م نياز م�ردم را 
تأمين كني�م اين نياز به س�مت بازاره�اي بين المللي مي رود. 
محمدجواد آذري جهرمي در همايش »تخصصي سرآمدان فناوري 
و صنعت سازمان بسيج مهندس��ين صنعتي كشور« گفت: يكي از 
اهداف صنعت افزايش توليد سرانه ملي است و در دنيا وقتي براي 
توسعه برنامه ريزي مي كنند، سه مؤلفه اقتصاد، فرهنگ و امنيت را 

در نظر مي گيرند كه در توسعه پايدار مؤثر است. 
وي با بيان اينك��ه توليد ناخال��ص داخل در كش��ورهاي مختلف 

تحت تأثير صنعت، كش��اورزي و خدمات اس��ت، افزود: رويه دنيا 
نشان مي دهد با توجه به رشد تكنولوژي در صنعت و كشاورزي با 
كاهش آمار اشتغال مواجهيم، اما در بخش خدمات سهم اشتغال 

رو به افزايش است. 
آذري جهرمي با اعلام اينكه در دنيا اقتصاد توليدمحور در حال تغيير 
به اقتصاد دانش محور اس��ت، اظهار كرد: در گذشته تنوع، كيفيت 
و قيمت در توليد مهم بود، اما الان ن��وآوري و  فناوري محور اصلي 

رقابت را تعيين مي كند. 
عضو كابينه دولت تدبير و اميد با بيان اينكه مطابق روند كنوني دنيا 
توليد ناخالص ملي به س��مت خدمات در حال سوق يافتن است، 
تصريح كرد: اقتصاد صنعتي چهارم در حوزه اقتصاد با عنوان اقتصاد 
ديجيتال از آن ياد مي كنند كه بدون شك همراه خود فرهنگ نيز 

مي آورد و اگر براي آن برنامه اي نداشته باشيم، طي سال هاي آينده 
در تصرف آن قرار مي گيريم. 

وی با تأكيد بر اينكه توس��عه در دنيا براي تأمين نياز مردم است، 
خاطرنشان كرد: نياز مردم معطل ما نخواهند ماند و اگر نتوانيم آن 
را تأمين كنيم اين نياز سوق بازارهاي بين المللي مي شود، لذا بايد 

در عرصه بين المللي سهمي براي گفتن داشته باشيم. 
وي  با اش��اره به اينكه ارزهاي ديجيتال يك��ي از ظواهر فناوري و 
تحول در اقتصاد اس��ت، افزود: همانطور كه بس��يج ثمره گفتمان 
انقلاب اس��لامي در دنياس��ت بايد در حوزه اقتصاد ديجيتال نيز 
گفتمان خود را داشته باشيم  تا به جاي اينكه غرب ايدئولوژي خود 
را تبديل به اقتصاد كند با نوآوري ايدئولوژي خودمان را به اقتصاد 

تبديل كنيم. 

وزير ارتباطات: اهميت فضاي مجازي هم وزن اهميت انقلاب اسلامي است 

حسين مرصادي  |فارس


